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RUSKO: Rusko dostalo žádost o 1,2 miliardy dávek vakcíny proti koronaviru, řekl předseda Ruského
fondu přímých investic (RFPI) Kirill Dmitrijev.

„Co se týče mezinárodního zájmu, dostali jsme žádosti o více než jednu miliardu 200 milionů
dávek vakcíny,“ řekl Dmitrijev na čtvrteční tiskové konferenci.

RFPI počítá s výrobou ruské vakcíny proti covidu-19 přibližně ve výši 10 milionů dávek měsíčně ke
konci prosince, prohlásil hlava RFPI Kirill Dmitrijev.

„Očekáváme miliony dávek vakcíny doslova v listopadu-prosinci. Doufáme, že ke konci prosince
budeme moci vyrobit měsíčně asi 10 milionů dávek, což umožní očkovat všechny zájemce v Rusku
během šesti nebo devíti měsíců,“ řekl Dmitrijev na čtvrteční tiskové konferenci.
„Rusko bude nepochybně první zemí na světě, která fakticky zajistí úspěšnou vakcinaci všech
obyvatel proti koronaviru,“ dodal.

Soukromé americké společnosti chtějí investovat do ruské vakcíny

Ruský fond přímých investic (RFPI) dostal návrhy ohledně investic do ruské vakcíny proti koronaviru
Sputnik V od soukromých farmaceutických firem a investičních fondů USA, tyto nabídky zvažujeme,
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řekl Dmitrijev.

„Kontaktovalo nás několik amerických farmaceutických společností a několik amerických
investičních fondů, jež by chtěly investovat do naší vakcíny, a tedy s ní pracovat, tyto návrhy dnes
zvažujeme. Zájem projevují hlavně soukromé struktury, soukromé farmaceutické firmy, soukromé
investiční fondy, což znamená, že vidí potenciál naší vakcíny,“ řekl Dmitrijev.

Gamalejův ústav zahájil testování vakcíny Sputnik V na rizikových skupinách

Gamalejův ústav zahájil klinické testy ruské vakcíny proti koronaviru Sputnik V na řadě rizikových
skupin, mezi kterými jsou starší lidé, sdělil šéf Ruského fondu přímých investic (RFPI) Kirill
Dmitrijev.

„Právě teď zahájil Gamalejův ústav několik dodatečných klinických testů na rizikových skupinách.
Jde o starší lidi a některé další skupiny. Bude to provedeno právě teď, dodatečně, Gamalejův ústav to
dělá, aby zanalyzoval účinek vakcíny pro rizikové skupiny,“ řekl Dmitrijev na čtvrteční tiskové
konferenci.
„Máme za to, že je třeba počkat na výsledek těchto testů, naše vakcína je však v podstatě méně
riskantní, protože se zakládá na lidském adenoviru… Neočekáváme žádné negativní následky u
starších lidí. Moje matka a otec, kterým je 74 let, se také nechali očkovat v rámci tohoto projektu a
cítí se výborně,“ dodal.

Ředitel Vektoru uvedl dobu účinnosti vakcíny proti covidu-19

Po očkovacím cyklu proti covidu-19 bude nutné opakovat očkování maximálně jednou za tři roky.
Ředitel státního vědeckého centra Vektor Rinat Maksjutov to oznámil v reklamě na film „Nebezpečný
virus. Vakcíny“, který bude uvádět televizní kanál Rusko 1.

Před několika dny bylo uveřejněno, že Ministerstvo zdravotnictví RF začalo registrovat vakcínu proti
covidu-19, kterou vyvinulo centrum Vektor při Rospotrebnadzoru. Dokončení procesu je naplánováno
na 15. října.

Poté budou pokračovat klinické studie s léčivem, které dostalo název EpiVakKorona: zejména bude
vakcína testována na dobrovolnících starších 60 let a lidech s chronickými nemocemi. Placebem
kontrolované poregistrační výzkumy budou rovněž provedeny na vzorku 5 000 lidí různého věku.

První fáze klinických studií s touto vakcínou skončila minulý týden. Jak řekl Alexandr Ryžikov,
vedoucí oddělení zoonózních infekcí a chřipky, testy ukázaly úplnou bezpečnost léku vytvořeného na
základě peptidových látek: ačkoli neposkytuje celoživotní imunitu proti koronavirové infekci, chrání
před infekcí po dobu nejméně šesti měsíců.

Podle vědce se studie EpiVakKorona ve třetí fázi, při zkoumání její účinnosti, zúčastní nejméně tři
tisíce dobrovolníků. Materiály s výsledky testů se objeví v domácích i zahraničních publikacích v
nejbližších měsících, ujistil Ryžikov.

Vakcína bude vyráběna na území Vektoru.
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